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Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2023-04-20 
 
Närvarande: Eva Senderovitz, Maria Adolfsson, Daniel Järlestig, Michelle Tirroniemi, Linnea 
Grankvist, Nora Åkerström, Anna Blomstam, Ann-Marie Kossowski, Ellen Åkerström, 
adjungerad Malin Johansson, ridskolechef  
Ej närvarande: Marie Johansson, Nora Gröhn, Katja Bergman, Julia Hagström, Anette Berg 

 
§ 22 Mötets öppnande  
Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.  

  
§ 23 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes 

  
§ 24 Val av protokolljusterare  
Michelle Tirroniemi valdes att justera dagens protokoll.  

  
§ 25 Rapporter  
a. Anläggning  

Summering  

• Sladdat infarterna samt tagit bort lite lera på gamla parkeringen  

• Plockat bort termobaren i lösdriften samt fyllt IBC tankar och ställt ut några såna  

• Hjälpt till på hopptävlingen  

• Kört lite foder på helgerna  
 
Plan för kommande period  

• Reparera den andra fodervagnen  

• Montera styrning till gödselrännan, samt skrapa nu när vi fått hem delar  

• Byta lager på motorn till ett av gödselbanden  

• Få ihop gräsklippare  

• Fortsätta se över vattenvagnen och få den tät och finare  

• Fortsätta röja efter Vinbäcken  

• Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke  

• Justera värmen i nya, då den idag är ojämn. Följa upp detta med BJ Värme  

• Ta in nya offerter på avfallshantering  
 

b. Ridskola  

Summering   
Det har varit full rulle med flera aktiviteter med god bokningsgrad - väldigt skoj!  
Höjdpunkten får ses som clinicen vi hade med Mads Hendeliowitz – den var mycket 
uppskattad och lärorik.   
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Period 3 på ridningen slutade v 13, och tyvärr några elever med den. Fortfarande är 
ekonomi den främsta anledningen till detta. Som väl är, så har vi fått in en hel del nya elever 
- så vi ligger lite på plus i antal elever. Det som kan skilja sig ekonomiskt är att det är flest 
vuxna som har slutat och flest barn som har börjat. Men antalet är plus!  
 
Vi har fått årets första föl - och hingsten Unique Ice T´s allra första föl i sin karriär. Fölet heter 
Hark´s Grenada.   
 
Vi har haft en familjedag där RC- bilsföreningen genom Emil Koop hade racerbilar och 
försäljning av hamburgare, vi hade ponnyridning och höjdhoppning. Trevlig dag! 
 
Plan för kommande period 

• Fortsätta att leta efter en ny lektionshäst via insamlingen av våra medlemmar.   

• Delar av personalen har planeringskonferens.   

• Hästsportens Folkhögskola har en av sina examensdagar hos oss.   

• En privat aktör hyr utebanan för hoppträning med Rob Ehrens i början på maj.  

• Hark´s Devon Island ska visas på unghästtest i början på maj  
 
För diskussion i styrelsen 
Vi har fått erbjudande om att ansvara både för parkering och entré på Strömsholmsdagarna, 
vi kommer att få 65 000 kr för detta. Vi diskuterar och beslutar oss för att köra båda.  
 

c. Ekonomi  

Summering   
Det ackumulerade resultatet för mars ligger på 415 tkr vilket är bättre än budget, detta har 
även nu framför allt att göra med att en del större kostnadsposter ligger periodiserade i 
budget, vilket kommer jämna ut sig – men även att vi har fått in en hel del bidrag.  
 
Banken har preliminärt godkänt ett års amorteringsfrihet under förutsättning av att 
Hallstahammars kommun godkänner detta och även att kommunallånet amorteringsfrias 
under samma period.  
 
Ansökan om ekonomiskt stöd är formellt inlämnat till Kultur- och Fritidsnämnden och även 
presenterat för nämnden på möte den 19 april. 
 
Plan för kommande period  
Prognos för resultatet 2023:   
Resultat: -1 200,9 tkr  
Likviditetsresultat: -1 697,9 tkr  
 
Ridslingaprojektet (med bidrag från Allmänna Arvsfonden hanteras separat och ingår inte i 
prognosen)  
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Planerade investeringar/större projekt 2023:  

• Fiberinstallation (klart, betalt 2 mars)  

• Hästar (ersättning av Zorro, letande pågår) (april)  

• Etablering av ligghall (maj)  

• Renovering av baracker till ungdomsverksamhet och uthyrning (maj)  

• Domarvagn (juni)  

• Etablering av Ridslinga, fas 1 (sep/nov)  

• Uppfödning (pågår) 
 
Övrigt 
Bidrag:  
Riksidrottsförbundet:  
65+ projekt 3 000:-  
 
Från RF-SISU Västmanland:  
Aktiviteter och utbildning för unga ledare 20 000:-  
Föreningsdag/öppet hus 5 000:-  
Trygghetsarbete för barn och ungdomar 20 000:-  
 
Svenska Ridsportförbundet: 
Utökning av paraverksamhet 30 000:-  
Ryttarutveckling 30 000:-  
Återstartstöd för dressyrtävlingsverksamhet 10 000:-  
Återstartstöd för hopptävlingsverksamhet 20 000:- 
 
För diskussion i styrelsen/ 
Att ansöka RF SISU om bidrag till etablering av ridslingan.  
 

d. Tävling  

Plan för kommande period   

• Hopptävlingen v 12 gick bra, det var fullsatt med antal starter.   

• Jakob har byggt en fin prispall. 
 
Plan för kommande period  

• Inför sommardressyren planeras att skapa en grupp med funktionärer. Där personerna i 
gruppen får ett ansvarsområde. Detta för att engagera fler och fördela arbetet.    

• Dressyrtävling 23 april 
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e. Harkinsatsen och klubbkläder   

Summering   

• Genomfört HARK event 1 - studiebesök, kallt men uppskattat!   

• Startat upp ridgruppstävling 2,0 där ridgrupperna utför saker och samlar poäng till en 
separat lista. Vi vill ha fler deltagare - hjälp till att peppa!!   

 
Plan för kommande period  

• Komma igång med att sälja klubbkläder. Förslag på hur man ska nå ut med försäljningen 
önskas och kan lämnas till Hanna Johansson.  

• Fortsätta med ridgruppstävlingen peppa fler deltagare, uppdatera listan med uppgifter 
(om någon har förslag på uppgifter meddela Hanna Johansson)   

• Börja planera för HARK event 2 
 
Övrigt  
Moa är på utbildning mellan v 12 – v 17   
 

f. Ungdomssektionen  

Summering  
Planerat och genomfört påskövernattning och haft teambuilding för styrelsen. Har målat i 
barn- och ungdomsrummet, rensat ut och börjat fylla på med nya saker som ska inbjuda till 
aktivitet men inte stök. Har planerat och genomfört käpphästhoppning för bilracet den 
16 april samt har planerat en ny aktivitet.  
 
Plan för kommande period  

• Har planerat teambuilding med ledargruppen den 28 april  

• Ska fixa det sista i barn och ungdomsrummet 

• Kommer förmodligen att hålla ett kalas i maj, vi ska bara planera klart 

• Införa digital anmälningslista för enklare hantering av anmälningar samt för att lättare 
kunna ta bort de personuppgifter vi inte får spara enligt GDPR 

 
g. Hyresgäster  

Michelle meddelar att utrustningen i köket börjar att bli sliten. Ugnen värmer ojämnt, 
diskmaskinen diskar inte ordentligt, fläkten sitter för lågt så att det inte går att få in större 
kastruller på spisen.   
 

h. Webb och IT   

Summering   
Vi är nu fullt uppkopplade med Fiber.  
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Webb, behöver anmäla uppgift till Sitevision och fundera på vilka som ska gå 
administratörsutbildning för att vi ska kunna få del av supportavtalet. Vi fyller i formuläret nu 
men avvaktar med utbildningar till hösten.   
 

i. Sponsring 

Summering 

• Klaravik AB är ny sponsor för året, en skylt ska beställas    
 
Plan för kommande period.  

• Ta fram en aktuell kalkyl gällande leasing/köp av B-kortsbil  

• Pågår beställning av reklamskyltar för nya sponsorer  

• Följa upp de företag som är tillfrågade 

• Michelle pratar med Åsby Kött & vilt om eventuellt samarbete kring evenemang på 
ridklubben 

 

j. Försäljning 

Plan för kommande period 
Det var dålig försäljning av Bingolotter inför påsken men det har gått lite bättre med 
Sverigelotterna. Vi har drygt en vecka kvar på försäljning av Tvättmästarn. Diskussion om 
ifall det är möjligt att sälja lotter i samban med ponnyridningar osv. Tips på vad man kan 
sälja mottages tacksamt av Anna Blomstam.  
 

k. Uthyrning 

Summering 
Har hyrt ut delar av anläggningen till: 

• RC-bilsförening har haft tävling 

• Ridbanorna har varit uthyrda en del  
 
Plan för kommande period  

• Folkhögskolan har hyrt in sig i lektionssal 

• En privat aktör hyr utebanan för hoppträning med Rob Ehrens i början på maj 
 

l. Interiör   
Sammanställning 
Städdag genomfördes då Anna och Marie höll i den. Det var några fler som engagerade sig 
och det blev en hel del städat.  
 
Plan för kommande period  
Genomföra städning och färdigställande av gamla kafeterian för att den ska kunna hyras ut 
till kalas m.m. Dessutom används den av REAL-gymnasiet ibland för lunch.  
 
Nästa städdag är den 6 maj ihop med anläggningsgruppen.  
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§ 26 Bidragsansökan för etablering av ridslinga 
Vi har möjlighet att söka bidrag från RF-SISU för etablering av ridslingan.  
 
Beslut  
Att ansöka hos RF-SISU om 400 000 kr i bidrag för etablering av ridslingan 

 
§ 27 Övriga frågor  
• Nästa möte 11 maj  
 

§ 28 Mötets avslutande  
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
Maria Adolfsson, Sekreterare  Michelle Tirroniemi, Justerare  
 
Justeras: 
 
 
Eva Senderovitz, Ordförande 


